
Rovaniemi,
aloitus 17.1.

Koulutus selkosuomeksi
 

Koulutuksessa suoritat hygienia- tai anniskelupassin. Saat myös apua työllistymiseen. Koulutus ei maksa sinulle mitään. Koulutus on selkosuo-
meksi. Se etenee rauhallisesti ja koulutuksen sisältö on jaettu osiin. Koulutuksessa käytetään yksinkertaista suomen kieltä.

Selkosuomen koulutus sopii sinulle

•	 jos sinun äidinkieli on muu kuin suomi

•	 jos tarvitset tukea oppimiseen

Koulutuksen sisältö

•	 Anniskelupassikoulutus tai hygieniapassikoulutus

•	 Henkilökohtainen ohjaus: Autamme sinua hakemaan ja löytämään töitä. 

•	 Tutustumista työnantajiin

 
Voit osallistua koulutukseen Rovaniemellä tai Kemissä. Rovaniemellä koulutus alkaa 17.1.2023 ja Kemissä 10.2.2023. 

Koulutuksen järjestää Redu Edu Oy. 

Lisätietoa:
asiantuntija Henna Poikajärvi 
henna.poikajarvi@redu.fi, puh. 040 485 8249  
 
koulutuskoordinaattori Tanja Ylitalo
tanja.ylitalo@redu.fi, puh. 040 662 0921

Ilmoittaudu mukaan >>

 

redu.fi

Autamme sinua löytämään töitä
Suorita hygienia- tai anniskelupassi


